
V ŠPORTNEM PARKU SVOBODA

Kotalkarji za državni naslov
6., 7. in 8. avgusta je v Športnem parku Svobode

na Gerbičevi potekalo državno prvenstvo v umet-
nostnem kotalkanju, in to kar v vseh konkurencah
— od cicibanov do članov. Prvega dne tekmovanja so
se vse nastopajočc kategorije pomerile (dopoldne in
popoldne) v obveznih likih, drugega dne v prostem
kratkem programu, tretjega, zadnjega dne pa pionir-
ji A, kadeti, jeunesse, mladinci in člani še v dolgem
prostem programu. Rezultate so objavljali sproti.

»To je prvo tovrstno državno prvenstvo tu na
Svobodi. Ž njim smo odprli novo nepokrito kotal-
karsko ploščo, ki smo jo tu zgradili. Udeležba je bila

nad pričakovanji. Še največ je bilo cicibanov. Tek-
raovalci so prišli iz najrazličnejših krajev, od Velenja,
Renč do Domžal,« nam je zadnjega dne prvenstva
povedala Brigita Kovač, sekretarka Kotalkarskega
kluba Svoboda, ki je pripravil prvenstvo.

KK Svoboda zdaj deluje že kaki dve leti in pol.
V načrtu imajo tečaje umetnostnega kotalkanja, saj
bi radi skozi nje dobili čimveč mladih nadarjenih
kotalkarjev. Nekaj mladih se je že uveljavilo. Cici-
ban Damjan Ostojič, na primer, je osvojil že kar
nekaj kolajn, nekaj na državnih, nekaj pa tudi na
mednarodnih tekmovanjih, vse bolj uspešna pa je
tudi cicibankaŽiva Garbas. B. V.

RK KRIM - moški v rokah
uprave ._>,-.

V letošnjem letu je RK Krim - moški uspelo doseči
uvrstitev v II. SRL. V svoji skupini so dosegli drugo
mesto in si nato mesto v višjem razredu tekmovanja
priigrali v kvalifikacijskem turnirju v dvorani na Galje-
vici.

Žal pa bo enkratni uspeh kluba zasenčil podatek, da je
klub po končani ligi zapustilo kar devet igralcev prve
ekipe. Vzroki, ki so prej naštete igralce oddaljili od kluba
so znanTže na rokometni zvezi Ljubljana.

Težave so se začenjale že v zimskem odmoru, ko so
nekateri igralci opozorili trenerja Jožeta Stuklja in v ce-
lotno upravo kluba na zelo nestrokovno delo na treningih
in samo vodenje na tekmah. Ker pa je bila uprava kluba
sestavljena iz samih rokometnih nestrokovnjakov, so vsa
prizadevanja igralcev naletela na gluha ušesa. Vse to se je
kasneje pokazalo na nekaj izgubljenih tekmah. No, na
koncu se je vse skupaj srečno izteklo, prndvsem po
zaslugi odljčnih igralcev samih, ki so z svojimi izkušnjami
in znanjem pripeljali klub tako visoko.

Toda na upravo kluba letijo vse pripombe in problemi,
ki so privedli, da je klub zapustilo celo moštvo.

Novice iz NK Krim - moški
25. avgusta so se v prostorih KS Krim sestali nogome-

taši NK Krim. Klub je v sestavi novega delovnega telesa
predstavil letošnje cilje. Članska ekipa naj bi končno po
nekajletnem igranju v 5. slovenski ligi osvojila prvo me-
sto in napredovala v višji razred. Uprava kluba, katera je
letos zelo aktivna, je organizirala turair hokejskih klu-
bov, novoletno športno srečanje ipd., je pridobila tudi
trenerja Miodraga Cvetanoviča, ki bo letos skupaj z žen-
sko ekipo treniral tudi moško. Novi trener je podal
srednjeročni načrt, v katerem naj bi moška ekipa v dveh
letih prestopila iz zadnje lige v 3. slovensko ligo.

Vsi v klubu upajo, da bo zavladalo pravo športno
vzduJje. ki se bo pokazalo v doseženih rezultatih. Fantje,
ki so v glavnem vsi zrasli v domačem klubu obljubljajo
pošteno, korektno in srčno igranje in doseči začrtani cilj.

Na zagnanost prostovoljnih športnih delavcev v Krimu
pa kaže tudi obnavljanje pionirske ekipe in njihovo tek-
movanje. Letošnjo sezono vodi pionirje član moške ekipe
Marko Kosi.

Na koncu sestanka so vsi člani kluba podpisali tudi
interni kodeks o pravilih in obnašanju pravega športnika.
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